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ROMÂNIA 

JUDEȚUL  IAȘI 

MUNICIPIUL  PAȘCANI 

CONSILIUL  LOCAL 

P R O C E S       V E R B A L 

Încheiat, astăzi 24 august 2023, în şedinţa  extraordinară a Consiliului  Local  al 

municipiului Paşcani 

 

 Ora  10,25 

Consiliul Local a fost convocat de îndată în ședință extraordinară la data 04 septembrie 

2023, ora 10,00, prin Dispoziția Primarului nr. 1427/31.08.2023. Consilierii au fost anunțați 

telefonic și convocați prin poștă electronică. 

Ședința extraordinară începe la ora 10,38 și se desfășoară în sala de ședințe a 

Municipiului Pașcani și on-line prin intermediul aplicației TEAMS. Sedința extraordinară din 24 

august 2023 este înregistrată audio - video. 

 

Doamna Irina Jitaru, secretar general al municipiului, deschide lucrările ședinței 

extraordinare din 04 septembrie 2023, constatând că este legal constituită, din 19 consilieri în 

funcție, fiind prezenți 15 (12 consilieri locali prezenți în sală și 3 consilieri participă online). 

Doamna Irina Jitaru, secretar general al municipiului, înainte de a da cuvântul domnului 

președinte de ședință, supune la vot următoarele procese verbale ale ședințelor Consiliului 

Local al Municipiului Pașcani: 

- procesul verbal al ședinței ordinare din 31.07.2023, care se aprobă cu 15 voturi pentru: 

Pentru: 15 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

  
Nr. Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL - online X   

6. NEMȚANU ALEXANDRU X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

8. PANTAZI DUMITRU X   

9. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

10. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

11. RĂȚOI CRISTIAN X   

12. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

13. STAMATIN COSTEL - online X   

14. URSU DUMITRU - LEONARD X   

15. VÎRLAN MIHAI X   

 

- procesul verbal al ședinței ordinare din 18.08.2023, care se aprobă cu 13 voturi pentru, 

2 voturi împotrivă (abțineri): 

Pentru: 13 

Împotrivă: 2 (2 voturi abținere) 
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Nr. Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI    X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL - online X   

6. NEMȚANU ALEXANDRU X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

8. PANTAZI DUMITRU X   

9. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

10. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

11. RĂȚOI CRISTIAN X   

12. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

13. STAMATIN COSTEL - online X   

14. URSU DUMITRU - LEONARD   X 

15. VÎRLAN MIHAI X   

 

- procesul verbal al ședinței extraordinare din 24.08.2023, care se aprobă cu 11 voturi 

pentru, 4 voturi împotrivă (4 abțineri): 

Pentru: 11 

Împotrivă: 4 (4 voturi abținere)  

  
Nr. Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI    X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL - online X   

6. NEMȚANU ALEXANDRU X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

8. PANTAZI DUMITRU   X 

9. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

10. PRODAN IONUȚ-MIHAI   X 

11. RĂȚOI CRISTIAN X   

12. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

13. STAMATIN COSTEL - online X   

14. URSU DUMITRU - LEONARD   X 

15. VÎRLAN MIHAI X   

 

 Doamna Irina Jitaru, secretar general al municipiului, dă cuvântul domnului președinte 

de ședință, domnul Nemțanu Alexandru. 

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă citire Dispoziției Primarului nr. 

1427/31.08.2023cu proiectul ordinii de zi. Precizează că aceasta a fost comunicată către toți 

consilierii. Precizează că va supune la vot ordinea de zi. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 15 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0   
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Nr. Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL - online X   

6. NEMȚANU ALEXANDRU X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

8. PANTAZI DUMITRU X   

9. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

10. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

11. RĂȚOI CRISTIAN X   

12. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

13. STAMATIN COSTEL - online X   

14. URSU DUMITRU - LEONARD X   

15. VÎRLAN MIHAI X   

Ordinea de zi a fost aprobată. 

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi: 

 
 1. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind neasumarea responsabilității organizării și 

derulării procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilor - cadru pentru achiziția 
produselor aferente programului și a contractelor/acordurilor - cadru de prestare a 
serviciilor pentru derularea măsurilor educative, pentru anul școlar 2023 - 2024, la nivelul 
Municipiului Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil 

 

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții la 

acest proiect de hotărâre. 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă pe domnul Primar de ce nu preia 

această activitate. 

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că are un amendament și că 

dorește să aducă aminte consilierilor PNL că, în momentul când erau în opoziție, erau foarte 

indignați că Primăria Pașcani nu face această achiziție. Precizează că amendamentul 

dumnealui este ca hotărârea să fie modificată și titlul proiectului de hotărâre să fie următorul: 

„privind neasumarea responsabilității organizării și derulării procedurilor de atribuire a 

contractelor/acordurilor - cadru pentru achiziția produselor aferente programului și a 

contractelor/acordurilor - cadru de prestare a serviciilor pentru derularea măsurilor educative, 

pentru anul școlar 2023 - 2024, la nivelul Municipiului Pașcani”. 

 Doamna Irina Jitaru, secretar general al municipiului, precizează că aceasta este 

propunerea inițiatorului, de neasumare.  

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că, în acest caz, dorește ca 

amendamentul să fie de înlocuire a sintagmei „neasumare” cu sintagma „asumar/neasumare”. 

Precizează că este o normalitate ca cei din consiliul local să hotărască dacă își asumă sau nu, 
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nu cineva, din pix, să le spună că nu își asumă. Precizează că așa a fost până acum și crede 

că așa ar fi corect.  

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, supune la vot amendamentul 

domnului consilier local, Olariu Costel Sorin. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

 Pentru: 5 

 Împotrivă: 10 (10 voturi abținere) 

  
Nr. Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL   X 

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN   X 

3. CONSTANTINESCU PETRONICA   X 

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL - online   X 

6. NEMȚANU ALEXANDRU   X 

7. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

8. PANTAZI DUMITRU X   

9. PLEȘCAN MONICA-VASILICA    X 

10. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

11. RĂȚOI CRISTIAN   X 

12. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online   X 

13. STAMATIN COSTEL - online   X 

14. URSU DUMITRU - LEONARD X   

15. VÎRLAN MIHAI   X 

Amendamentul nu a fost aprobat. 

 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul municipiului Pașcani, precizează că 

reamintește că în ultimii 7-8 ani de zile, această procedură de achiziție „Cornul și laptele” pentru 

elevi, a fost făcută de către Consiliul Județean, atât în ultimii 3 ani de zile, cât și în mandatul 

trecut, în conducerea domnului Pantazi. Precizează că, din punctul dumnealui de vedere, ar 

trebui să meargă pe aceiași variantă, pentru că și așa cei de la Consiliul Județean s-au ocupat 

în toți acești ani și, ca să o ia dumnealor, acum, de la capăt, din punctul dumnealui de vedere, 

nu crede că ar fi oportun. Precizează că acesta este punctul dumnealui de vedere și, în 

consecință, a prezentat acest proiect, urmând această idee.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă pe domnul Primar când avea 

dreptate, când era consilier local sau acum, când este Primar.      

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții 

legate de proiect. Nefiind alte discuții se trece la procesul de vot, cu propunerile votate și 

aprobate. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 13 

 Împotrivă: 2 (2 voturi abținere) 

  
Nr. Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL - online X   

6. NEMȚANU ALEXANDRU X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN    X 
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8. PANTAZI DUMITRU X   

9. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

10. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

11. RĂȚOI CRISTIAN X   

12. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

13. STAMATIN COSTEL - online X   

14. URSU DUMITRU - LEONARD   X 

15. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi: 

 
2. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea bugetului de 

venituri și cheltuieli și a listei de investiții a Spitalului Municipal de Urgență Pașcani 
pentru anul 2023 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

    

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții 

legate de proiect. Nefiind alte discuții se trece la procesul de vot, cu propunerile votate și 

aprobate. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 15 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0  

  
Nr. Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL - online X   

6. NEMȚANU ALEXANDRU X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

8. PANTAZI DUMITRU X   

9. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

10. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

11. RĂȚOI CRISTIAN X   

12. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

13. STAMATIN COSTEL - online X   

14. URSU DUMITRU - LEONARD X   

15. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi: 
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3. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Bugetului Integral 
Venituri Proprii (sursa F) al Municipiului Pașcani pentru anul 2023 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

    

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

 Domnul Prodan Ionuț Mihai, consilier local, precizează că dorește ca doamna director 

economic, Lăbonțu Angelica, să explice despre ce este vorba în această rectificare de buget.

 Doamna Lăbonțu Angelica, director economic al Primăriei Pașcani, precizează că sunt 

modificări ale bugetului în sensul că Spitalul primește pentru trimestrul 3 venituri de la Casa de 

Sănătate, în cuantum de 476.950 de lei și se mai face un transfer din trimestrul 4 în trimestrul 

3, în cuantum de 730.000 de lei, rectificarea totală fiind de 1.207.950 de lei. Precizează că 

rectificarea este făcută pentru a-și acoperi, în mod special, cheltuielile cu bunurile și serviciile, 

iar ceea ce apare pe lista de investiții, prin bugetul local de venituri și cheltuieli, s-a alocat suma 

de 400.000 de lei pentru lucrări, ceea ce însemna întocmirea unui proiect ce vizează centrala 

termică de la Spital, dar ulterior cei de la Spital au socotit că această sumă care cuprindea și 

partea de lucrări, nu este suficientă și nu o realizează anul acesta și atunci preferă să transfere 

această sumă de la partea de construcții la partea de echipamente medicale, în ideea de a-și 

achiziționa ecografe și alte echipamente care vizează procesul medical.  

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții 

legate de proiect. Nefiind alte discuții se trece la procesul de vot, cu propunerile votate și 

aprobate. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 15 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0  

  
Nr. Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL - online X   

6. NEMȚANU ALEXANDRU X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

8. PANTAZI DUMITRU X   

9. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

10. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

11. RĂȚOI CRISTIAN X   

12. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

13. STAMATIN COSTEL - online X   

14. URSU DUMITRU - LEONARD X   

15. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi : 
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4. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea finanțării nerambursabile de la 

bugetul local al Municipiului Pașcani a proiectelor finanțate pentru susținerea unor 
activități nonprofit de interes local, sesiunea - 2023 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Viceprimarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil 

 

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții.  

 Domnul Dediu, consilier local, precizează că a discutat pe comisii ceea ce a avut de 

discutat, doar că are o propunere pentru domnul Primar, să modifice acest regulament de 

acordare a finanțărilor nerambursabile de la bugetul local, pentru că nu i se pare corect ca la 

același număr de puncte să fie sume de bani diferite.     

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții 

legate de proiect. Nefiind alte discuții se trece la procesul de vot, cu propunerile votate și 

aprobate. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 13 

 Împotrivă: 1 (1 vot abținere) 

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, consilier local, precizează că nu participă la vot la acest 

proiect de hotărâre. 

 

  
Nr. Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL - online X   

6. NEMȚANU ALEXANDRU X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

8. PANTAZI DUMITRU X   

9. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

10. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

11. RĂȚOI CRISTIAN X   

12. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online - - - 

13. STAMATIN COSTEL - online X   

14. URSU DUMITRU - LEONARD   X 

15. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi : 
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5. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea acordării sprijinului financiar 

unităților de cult aparținând cultelor religioase recunoscute din România, din bugetul 
local al Municipiului Pașcani, pentru anul 2023 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil 

    

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că în cadrul discuțiilor avute pe 

Comisiile de specialitate, domnul Nemțanu Alexandru a făcut o propunere care este cât se 

poate de bună și anume, aceste sume de bani care sunt pentru culte, să fie date către 

Protopopiat și ei să îi împartă în funcție de cererile și necesitățile lor. Precizează că sunt unele 

biserici la care nu s-a dat nimic și unele biserici la care s-au dat sume mari de bani.  

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, precizează că dumnealui a 

propus consultarea Protopopiatului pentru o mai bună transparență.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul municipiului Pașcani, precizează că va 

transmite Protopopiatului această propunere care coincide cu părerea dumnealui, în sensul că 

de doi ani de zile a tot insistat, într-un fel sau în altul, să se facă într-un fel. Precizează că a avut 

o întâlnire în 2021, la Protopopiat, cu toți preoții din oraș, la care a participat și dumnealui și le-

a ca din banii care sunt pentru culte, să definească pentru fiecare cam ce nevoie are la o 

biserică, pentru că nu pot face totul într-un an de zile și nu poate să dea într-un an doar 10% 

din lucrare pentru că nu se poate face nimic și să facă o ordine în așa fel încât, în fiecare an să 

rezolve câte o problemă de la biserici, iar în 3-4-5 ani de zile să acopere nevoia parohiilor din 

Pașcani. Precizează că aceasta a fost discuția din 2021 și nu a primit un răspuns nici în 2021, 

nici în 2022. Precizează că propunerea care este în fața consilierilor locali, acum, este făcută 

în consultare cu Părintele Protopop Muraru și nu a luat dumnealui, singur, o hotărâre, ci s-a 

consultat înainte de a veni cu această propunere. Precizează că din punctul dumnealui de 

vedere, chiar dacă nu îi convine, pentru că sunt unii care se supără că nu primesc acum și sunt 

alții care se bucură pentru că primesc, principiul este în felul următor, cei care primesc anul 

acesta rezolvă o chestiune practică, adică închid un șantier sau rezolvă o problemă, cum e cea 

cu gardul la Protopopiat, iar cei care nu primesc anul acesta, vor primi la anul. Precizează că 

și-au propus să dea la anul finanțare pentru dorința celor de la Luncă, la fel și cu cerința celor 

de la Sfântul Gheorghe care vor să facă gardul din față de la biserică. Precizează că toți au 

dreptate, numai că este greu să împartă 3 mere la 6 oameni. Precizează că la Sfânta Vineri 

este un șantier deschis și biserica de acolo are nevoie de sprijin, la Protopopiat, dat fiind faptul 

că au zona parcului în reabilitare și gardul de acolo este căzut, trebuie reparat pentru că nu 

arată bine, iar la Boșteni vor rezolva cu curtea, iar la anul, cei care nu au primit anul acesta vor 

primi finanțare. Precizează că acesta este bugetul care se alocă pentru culte de ani de zile.  

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că a cerut o transparență 

mai mare în ceea ce privește cheltuirea banilor publici, pentru că înțelege rolul domnului Primar, 

ca ordonator principal de credite, însă înțelege și rolul dumnealui de consilier local și atunci, 

preferă să invite cultele la discuții în sală și în urma interpelării acestora să decidă în cunoștință 

de cauză cui vor da banii, tocmai din același motiv pe care îl spunea și Primarul, că nu știu cui 
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să îi dea. Precizează că dumnealor vor decide unde este prioritatea absolută pentru a merge 

banii. Precizează că a mai spus-o, că și la Gâștești este nevoie de o casă de prăznuire.  

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, precizează că nu crede că ar 

avea cineva ceva împotrivă dacă ar fi reprezentanții cultelor chemați la discuții, dar că au și 

comisiile rolul lor. Întreabă ce rol mai au aceste comisii. Precizează că s-ar putea ca 

reprezentanții cultelor nici să nu accepte să vină.  

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că dacă au nevoie de bani, 

vor accepta să vină.  

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, spune domnului Primar că a acceptat o întâlnire a 

unui cult religios, diferit de cel ortodox, care s-a manifestat în fața Catedralei, pe scările acesteia 

și crede că astfel au sfidat Biserca Ortodoxă Română care este absolut majoritară. Precizează 

că recomandă ca, așa cum dumnealor care sunt majoritari ortodocși și nu se duc să îi sfideze 

pe ceilalți, să nu se mai întâmple acest lucru, pentru că nu i s-a părut normal ca atunci când se 

aprobă o activitate de la o confesiune religioasă, să fie aprobată undeva într-un alt spațiu, nu 

lângă Catedrală sau Biserica Catolică.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că această 

remarcă este în stilul caracteristic al domnului Dediu, „bățul prin gard”. Precizează că această 

discuție nu face obiectul proiectului de astăzi. Spune domnului Dediu să verifice legea și să 

vadă că dumnealor nu pot aproba sau interzice astfel de manifestări.  

 Se vorbește concomitent. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că i-a rugat 

să nu facă în această locație și au zis că vor să facă acolo pentru că nu fac rău nimănui, sunt 

creștini și ei și sunt de o religie acceptată de statul român. Precizează că din punctul dumnealui 

de vedere, dumnealor, ca administrație publică, nu ar trebui să se implice pentru a împărți 

dreptatea pe acest subiect. Precizează că orice cult religios din Pașcani care vine la Primărie 

și dorește să facă orice fel de manifestație, primește sprijin din partea Primăriei. Precizează că 

nu sunt acolo pentru a se pune împotriva cuiva, ci sunt acolo pentru a-i ajuta pe toți. Precizează 

că, din punctul dumnealui de vedere, aceasta este datoria dumnealor, ca administrație locală, 

să îi ajute în toate manifestațiile religioase.  

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, precizează că își va da cu 

părerea referitor la acest subiect în calitate de cetățean, cu privire la acei cetățeni despre care 

domnul Dediu susține că au fost indignați sau sfidați și că, din punctul dumnealui de vedere, 

neoprotestanții, fiind tot o confesiune crestină, respectiv confesiunea baptistă, ramură a 

neoprotestantism, nu are absolut nici un fel de idee anticreștină.  

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că nu aceasta era ideea, ci să nu se 

sfideze unii pe alții și să ajungă cu steaguri săsești.  

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, precizează că spațiul din fața 

Catedralei este un spațiu public și i se pare normal ca acolo să aibă loc manifestații, mai ales 

dacă nu sunt mesaje anticreștinism. Precizează că, până la urmă, aceștia veneau cu un mesaj 

creștin, la fel ca și Biserica Ortodoxă, mesajul fiind unul complementar. Precizează că nu a auzit 

nici un mesaj din partea preoților ortodocși.  

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că indignarea preoților a fost la cote 

maxime, dar educația dumnealor nu le permite să își exprime public aceste păreri. 

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții 

legate de proiect. Nefiind alte discuții se trece la procesul de vot, cu propunerile votate și 

aprobate. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

 



10 
*Sedința extraordinară din 04 seprembrie 2023 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

 

Pentru: 12 

 Împotrivă: 3 (3 abțineri)  

  
Nr. Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI    X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL - online X   

6. NEMȚANU ALEXANDRU X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

8. PANTAZI DUMITRU   X 

9. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

10. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

11. RĂȚOI CRISTIAN X   

12. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

13. STAMATIN COSTEL - online X   

14. URSU DUMITRU - LEONARD   X 

15. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi : 

 

6. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea documentației tehnico - economice 
- Proiect tehnic și Detalii de execuție și a indicatorilor tehnico - economici pentru 
obiectivul de investiții: „Amenajare sensuri giratorii, provizorii cu elemente din plastic 
(balize) pe strada Moldovei pentru intersecție str. Crinilor cu str. Moldovei și str. Dragoș 
Vodă” 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

    

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că știe că nu există un 

studiu de la CNAIR, în sensul în care nu știu exact câte mașini circulă pe tronsonul menționat 

în ședința pe comisii și că ar vrea să știe ce prevede Studiul de Mobilitate Urbană, pentru că 

este făcut acum.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că 

dumnealui a explicat și mai devreme, la comisii, că cel puțin acest subiect, intersecția str. 

Crinilor cu str. Dragoș Vodă și cu str. Moldovei, nu ține de drumurile naționale și cei de la CNAIR 

nu ar avea nici un punct de vedere aici, pentru că ei dau avize doar pe drumurile naționale, iar 

dumnealor nu vorbesc aici de DN28. Precizează că, în principiu, din câte știe dumnealui, cu 

toate că nu este obligația dumnealor pentru a vedea studiul acesta la documentație, în 

momentul când se aprobă în consiliul local, proiectantul, când a făcut propunerea pentru aviz 

de la Poliția Rutieră Iași, a mers cu un astfel de studiu la ei. Precizează că dumnealui vorbește 

de toate cele 3 sensuri giratorii, nu doar de acesta de aici. Precizează că nu știe dumnealui să 

le spună cum arată acel studiu, dar din punctul dumnealui de vedere, în momentul în care au 
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aviz de la Poliția Română - Secția Rutieră, înseamnă că lucrurile deja au fost filtrate, iar 

dumnealor, astăzi, votează doar dacă sunt de acord cu indicatorii tehnico - economici la sensul 

giratoriu cel pe care trebuie să îl construiască dumnealor. Precizează că documentațiile sunt, 

autorizația de construire este, dar consilierii vor face cum doresc dumnealor. Precizează că nu 

știe să spună dumnealui cât studiu de trafic s-a făcut acolo, dar din punctul dumnealui de vedere 

sunt toate avizele și trebuie să meargă cu încredere că instituțiile statului și-au făcut datoria.  

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că având 3 sensuri giratorii 

va fi o afluire ușoară, o descărcare ușoară, dar această descărcare, toată, va ajunge exact în 

această zonă și se va forma un dop. Întreabă, dacă nu au prevăzut în studiul acesta de 

mobilitate câte mașini circulă, ce o să se întâmple, pentru că dumnealor prind 3 sensuri giratorii, 

dar ce fac dacă se blochează pentru că au trecerea de pietoni și au intersecția Ștefan cel Mare 

cu Grădiniței.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, întreabă pe domnul 

Ursu, dacă află acum că sunt 1720 de mașini pe zi sau 1372, dacă își poate da cu părerea dacă 

ar trebui făcut sens giratoriu sau nu.  

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că în Studiul de Mobilitate 

trebuia să scrie câte mașini are Pașcaniul și câte sunt în împrejurimi și câte trec prin Pașcani.  

 Domnul Pintile Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că în 

documentația tehnică făcută la aviz pentru Rutiera Iași, este convins că este acest Studiu de 

Mobilitate. Precizează că proiectantul a făcut această documentație. 

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că și-ar fi dorit ca domnul 

Primar să nu mai vină cu probabilități și să le spună clar că în Planul de Mobilitate Urbană, pe 

care domnia sa de fiecare dată îl invocă, au nu numai acestea 3 sensuri giratorii, pentru că 

trebuie văzut traficul în ansamblu și că au și sensul giratoriu de la Jysk, eventual într-o gândire 

mai futuristă să fie și cel de la Spital. Precizează că despre aceasta este Planul de Mobilitate 

Urbană. Întreabă dacă au așa ceva prins în Planul de Mobilitate Urbană despre sensurile 

giratorii. Precizează că trebuie să lucreze pe documente, studii, plan de mobilitate, pentru că 

înainte spunea domnul Primar că nu se putea face nimic în Pașcani, referindu-se la sensurile 

giratorii propuse de către dumnealui, fără acest Studiu de Mobilitate Urbană. Întreabă dacă se 

pot face aceste sensuri giratorii fără Studiul de Mobilitate Urbană.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că acum 

discută niște sensuri giratorii care au fost aprobate în Consiliul Local în momentul în care au 

avut aprobat parteneriatul și acum dumnealor mai au nevoie de niște certitudini. Precziează că 

probabil le-au votat și dumnealor acum un an de zile când au făcut acordul de colaborare cu 

cei de la Centrul Comercial, iar dubiile acestea pe care le au dumnealor acum, dumnealui nu le 

are. Precizează că, Consiliul Local a hotărât să facă 3 sensuri giratorii, iar dumnealui, astăzi, 

este pe procedură, adică face exact ce a hotărât Consiliul Local, iar acum vin și îi spun să stea 

că nu este bun. Spune domnului Olariu că Planul de Mobilitate Urbană a fost votat în Consiliul 

Local și acum ce fac? pun întrebări la chestiuni pe care deja le-au votat sau pe care domnii 

consilieri le-au acceptat. Precizează că acum sunt la certitudini și dacă au aviz de la Rutieră, 

întreabă de ce se mai pun întrebările acestea. Precizează că dumnealui se străduiește să își 

facă treaba de primar și astăzi sunt cu niște hotărâri de consiliu local votate: Planul Urban de 

Mobilitate, acordul de construire a 3 sensuri giratorii, iar dumnealor acum vin și îi spun să stea 

că nu este bun și că trebuie să mai studieze. Precizează că deja este trecut și astăzi sunt spre 

finalizare.  

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, spune domnului Primar că se contrazice 

sau îi pune vorbe în gură. Îl întreabă pe domnul Primar când a spus dumnealui că nu este bun. 
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Precizează că rugămintea dumnealui către domnul Primar este să citească proiectele, să fie 

consecvent și să lase ipocrizia deoparte.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că dumnealui a votat în comisie, 

dar are câteva întrebări pentru a lămuri situația. Precizează că acolo există foarte multă 

infrastructură subterană, referindu-se la coloana de apă care vine de la cele 3 bazine de apă, 

deci, practic, municipiul este alimentat prin această zonă cu apă și tot pe acolo sunt unul sau 

două cabluri de 20 de kv care fac alimentarea cu energie pe posturile trafo din zona din Deal. 

Întreabă dacă aceste utilități vor rămâne. Precizează că o altă întrebare și o sugestie în același 

timp, este dacă vor fi dezafectate cele două semafoare de la cele 2 intersecții. Precizează că 

viața va demonstra că nu vor funcționa sensurile giratorii atât timp cât au traficul greu prin 

municipiu, iar dacă se elimină semafoarele și se vine cu sensuri giratorii, întreabă ce vor face 

când, din cauza trecerilor de pietoni, pentru că acestea vor produce blocajul, când vor vedea 

ce coloană de mașini se va forma, cel puțin la semaforul de la intersecția Constructorul. 

Precizează că are propunerea, pentru că a văzut că deja s-a început lucrarea pentru sensul 

giratoriu de la Kaufland, de văzut cum funcționează și după aceea să abordeze mai departe 

implementarea celorlalte două sensuri. Precizează că este o propunere, dar ca perspectivă, va 

fi o mare problemă dacă vor face acolo un sens giratoriu mare, trebuie să se gândească ce vor 

face cu infrastructura subterană dacă va apărea o avarie la rețeaua electrică sau la rețeaua de 

apă sau rețeaua de canalizare. Precizează că aceste rețele de utilități publice vor trebui deviate 

pentru că nu pot fi lăsate acolo, pentru că în cazul unei avarii vor trebui să strice tot sensul 

giratoriu. Precizează că suma i se pare destul de mare, dar proiectantul a dat prețurile estimate 

de pe piață. Întreabă dacă este licitație sau achiziție directă. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că suma se 

încadrează pentru achiziție directă, dar se va face anunț și va vedea lumea pe site-ul primăriei 

achiziția.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că s-a mărit plafonul, dar că atunci 

când era dumnealui primar, nu reușea să facă achiziții pe o achiziție directă și nu a abordat 

acest mod de lucru vis a vis de investiții. Precizează că dorește să se consemneze în procesul 

verbal al ședinței această propunere a dumnealui și vor vedea dacă îl vor putea contrazice sau 

dacă viața îl va contrazice, dar vor fi blocaje în acea zonă.  

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că dumnealui nu a spus 

nimic altceva și că, în Comisia Economică a fost de acord să găsească soluții și să elibereze 

odată aceste blocaje din traficul Municipiului Pașcani. Precizează că dumnealui a utilizat 

gândirea pentru tot orașul, pentru că va fi un acces mai sinuos pentru această parte a orașului, 

neavând centură. Precizează că domnul Primar nu i-a răspuns la nici o întrebare și că se face 

că nu înțelege, precizează că dumnealui întreabă ceva, iar domnul Primar îi răspunde altceva. 

Precizează că domnul Primar îi sfidează, că domnul Primar este ordonator principal de credite, 

dar rolul dumnealor de consilieri este clar stipulat în OUG 57/2019.  

 Se vorbește concomitent. 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că vor vota acest proiect pentru 

că nu dorește să se considere că se opun dumnealor investițiilor, dar întrebarea dumnealui este 

cine își asumă responsabilitatea dacă se vor crea blocaje. Precizează că nu ar vrea să vină 

atunci domnul Primar să spună că cei din consiliu a votat. Precizează că deja domnul Primar a 

făcut afirmația că cei din consiliul local au votat studiul de fezabiltiate, că dumnealui nu face 

nimic altceva decât vine și propune și duce mai departe hotărârile consiliului local. Spune 

domnului Primar să ia în considerare că studiul care s-a făcut și de cine l-a făcut, depinde de 

perioada în care s-a făcut, de traficul care a fost în perioada respectivă, dacă a fost sâmbăta, 
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duminica, dacă a fost în cursul săptămânii, pe ce perioadă. Precizează că nu știe pentru că nu 

au atașat la documentație acest studiu de trafic, dacă a fost făcut. Precizează că dumnealui, 

din experiență, știe cum se fac studiile, că vin, cer banii, iau banii și după aceea se rămâne cu 

problemele de rezolva. Precizează că a întâmpinat destule astfel de situații pe parcursul celor 

8 ani de mandat. Precizează că solicită atenție să nu se strice ceea ce este, deocamdată, chiar 

dacă funcționează în anumite ore cum funcționează, pentru că speră să se facă autostrada și 

dacă se va face, speră să se decongestioneze municipiul de traficul acesta. Precizează că mai 

au 2-3 ani de zile, poate chiar 4 ani, când vor trebui să găsească soluții astfel încât să 

funcționeze și traficul să fie asigurat cu ceea ce au, dar să nu fie mai rău decât este. Precizează 

că asumarea este a tuturor.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că așa 

este, asumarea este a tuturor, inclusiv a dumnealui, în calitate de inițiator. Precizează că 

dumnealui vine cu propunerea și că nu a făcut niciodată pasul înapoi la vreun subiect. 

Precizează că speră să fie mai bine, pentru că așa cum este acum văd și domnii consilieri, 

pentru că văd în fiecare zi ce este pe strada Grădiniței, dar speră să fie mai bine, dar dumnealui 

vine în fața consiliului local cu această propunere de a vota, tocmai din dorința de a face mai 

bine, iar dacă domnii consilieri doresc sau nu doresc, este votul dumnealor, dar dacă va fi bine, 

meritele sunt ale tuturor, iar dacă va fi rău, vor trebui să găsească soluții pentru a face să fie 

mai bine. Precizează că de aceea sunt acolo. Precizează că dumnealui nu va da vina pe 

consilierii locali niciodată pe subiectul unde dumnealui este inițiator.  

 Domnul Conache Eduard Cătălin, consilier local, îl întreabă pe domnul Pantazi cine 

își asumă responsabilitatea pentru blocajele care sunt acum în traficul din Municipiul Pașcani.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că dumnealui își asumă că a reușit 

să decongestioneze traficul din Municipiul Pașcani și să îl fluidizeze, pe cât posibil, prin 

amenajarea celor 3-4 intersecții semaforizate. 

 Domnul Conache Eduard Cătălin, consilier local, precizează că aceiași situație va fi și 

cu sensurile giratorii, dar că din ceea ce a constatat dumnealui, toate studiile de mobilitate 

urbană prevăd că fluidizarea se face mult mai eficient cu sensuri giratorii decât prin 

semaforizare.  

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă nu ar putea sugera 

reprezentanților de la Kaufland și Lidl o trecere de pietoni supraterană, sub forma unei pasarele 

de metal. Precizează că ar trebui să și-o asume cei de la Kaufland și Lidl pentru că i-ar avantaja 

foarte mult și atunci s-ar renunța la 2 treceri de pietoni.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că deja 

aceste 2 proiecte sunt aprobate și acum nu știu ce vor face pe viitor, dar oricum, în momentul 

în care ai un sens giratoriu, viteza de deplasare a mașinilor se temperează și aceasta este 

cheia, că nu vor mai fi oameni care să circule cu 80km la oră sau 90km la oră în față la Kaufland, 

ci vor fi obligați, știind că urmează 3 sensuri giratorii, să tempereze viteza și accidentele se vor 

diminua. Precizează că dumnealui speră să nu fie nici un fel de accidente, dar nu se poate 

garanta acest lucru.  

 Doamna Constantinescu Petronica, consilier local, precizează că nu pot aștepta 

autostrada și că ideea este că trebuie încercat și trebuie schimbate anumite lucruri, iar dacă se 

va dovedi că nu este o măsură bună, vor trece la nivelul următori și vor încerca până vor ajunge 

la soluția optimă. Precizează că toți sunt nemulțumiți de ieșire de la Kauland și de blocajele din 

trafic, dar nu pot aștepta până se va face centura ocolitoare a Municipiului Pașcani și 

autostrada. 
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 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții 

legate de proiect. Nefiind alte discuții se trece la procesul de vot, cu propunerile votate și 

aprobate. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 15 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0  

  
Nr. Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL - online X   

6. NEMȚANU ALEXANDRU X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

8. PANTAZI DUMITRU X   

9. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

10. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

11. RĂȚOI CRISTIAN X   

12. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

13. STAMATIN COSTEL - online X   

14. URSU DUMITRU - LEONARD X   

15. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi : 

 

7. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind acceptarea de către UAT Municipiul Pașcani a 
donației imobilului, proprietatea numiților Costea Monica și Ilade Felix, reprezentând 
terem în suprafață de 248 mp, situat în Municipiul Pașcani, județul Iași, str. Frunzelor, nr. 
2, tarlaua 2, parcelele 93/1 și 93/2, identificat prin numărul cadastral 69637, în vederea 
extinderii cimitirului Gîștești 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

    

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă dacă domnii aceștia ar dona 

parohiei, ce ilegalitate ar fi.  

 Doamna Irina Jitaru, secretar general al municipiului, precizează că aceasta este 

dorința domnilor, că nu doresc să doneze parohiei, că așa au făcut și cererea, să doneze 

Primăriei.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipului Pașcani, precizează că 

cimitirele, conform legii, sunt în proprietatea administrației publice.  

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că donatorul are dreptate 

și că trebuie luat în calcul ceea ce spune dumnealui și că vrea o garanție suplimentară în ceea 
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ce privește cele 2-3 morminte pe care le au deja acolo și prin autoritatea Consiliului Local au 

acea garanție ca cineva să nu îi scoată de acolo.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că este o 

condiție pe care dumnealor o acceptă.  

 Domnul Conache Eduard Cătălin, consilier local, precizează că este vorba despre o 

donație, un act transmisibil gratuit și nu vede care este problema.  

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții 

legate de proiect. Nefiind alte discuții se trece la procesul de vot, cu propunerile votate și 

aprobate. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 15 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0  

  
Nr. Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL - online X   

6. NEMȚANU ALEXANDRU X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

8. PANTAZI DUMITRU X   

9. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

10. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

11. RĂȚOI CRISTIAN X   

12. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

13. STAMATIN COSTEL - online X   

14. URSU DUMITRU - LEONARD X   

15. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi : 

 

8. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea dezlipirii terenului proprietate 
publică a Municipiului Pașcani și concesionat societății „PALA S.R.L.”, în suprafață de 
780 mp, situat în Municipiul Pașcani, strada Calea Romanului, nr. 1, județul Iași, având 
numărul cadastral 66484, în două loturi de teren, Lot I, în suprafață de 609 mp, respectiv 
Lot II, în suprafață totală de 171 mp și diminuarea contractului de concesiune aprobat 
prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 16 din data de 31.01.2007, în 
vederea construirii sensului giratoriu situat la intersecția străzilor Grădiniței cu strada 
Calea Romanului și Aleea Calea Iașului 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

    

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

 Domnul Prodan Ionuț Mihai, consilier local, întreabă unde va fi intrarea dinspre 

parcarea Dedeman în sensul giratoriu. 
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 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă dacă se va mai face intrarea de pe 

strada Aleea Calea Iașului către parcarea Dedeman. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că intrarea 

în sensul giratoriu din parcarea Dedeman se va face pe acolo pe unde este poarta în momentul 

de față. Precizează că se păstrează aceiași intrare și ieșire. Precizează că a fost o variantă pe 

care au corectat-o, în sensul că era o intrare de pe Aleea Calea Iașului unde se propusese inițial 

obligatori dreapta, dar au rezolvat acest aspect și de pe acea stradă se poate face și dreapta și 

stânga. Precizează că nu există acolo nu există nici un fel de restricție și că s-a renunțat la 

intrarea în parcarea Dedeman de pe strada Aleea Calea Iașului, acolo unde cei de la Dedeman 

au în proprietate 3 garaje. Precizeaă că pe planșa pe care au propus-o dumnealor la ultima 

avizare nu mai are intrare sau ieșire în parcarea Dedeman de pe Aleea Calea Iașului. 

Precizează că singura intrare în parcarea Dedeman este din intersecție, pe la Poarta 2, cum se 

numea popular. Precizează că aici trebuie un pic mai mult teren la magazinul Jysk pentru a se 

încadra cu benzile și de aceea se face această modificare care mai întârzie lucrările o 

săptămână sau două, dar așa au cerut cei de la Poliția Rutieră Iași și altfel nu primesc avizul.  

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții 

legate de proiect. Nefiind alte discuții se trece la procesul de vot, cu propunerile votate și 

aprobate. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 15 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0  

  
Nr. Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL - online X   

6. NEMȚANU ALEXANDRU X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

8. PANTAZI DUMITRU X   

9. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

10. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

11. RĂȚOI CRISTIAN X   

12. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

13. STAMATIN COSTEL - online X   

14. URSU DUMITRU - LEONARD X   

15. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi : 

 

9. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind acordarea cu titlu gratuit a dreptului de uz către 
S.C. Delgaz Grid S.A. a terenului, proprietatea publică a Municipiului Pașcani, situat pe 
str. Ștefan cel Mare număr 125A, în suprafață de 42,638mp, având numărul de inventar 
678 și valoarea de inventar de 4.194,215 lei, parte din numărul cadastral 69664 și terenul 
situat pe str. Crinilor nr. 92, în suprafață de 2,82 mp, având numărul de inventar 792 și 
valoarea de inventar de 277,398 lei, parte din numărul cadastral 64885, în vederea 
executării lucrărilor de montare a stâlpilor liniei electrice aeriene, a postului de 
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transformare și a punctului de aprindere al iluminatului și acordarea cu titlu gratuit a 
dreptului de servitute pentru terenurile, proprietate publică a Municipiului Pașcani, în 
suprafață de 1.185 mp, situat pe strada Fundac Ștefan cel Mare, parte din numărul 
cadastral 66138 și pe strada Ștefan cel Mare, numărul cadastral 69727 și numărul 
cadastral 69702, în vederea executării lucrărilor de montare a liniilor electrice subterane, 
lucrări efectuate în cadrul proiectului „Modernizare PTA 15 Pașcani, jud. Iași” 

 
Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

    

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții 

legate de proiect. Nefiind alte discuții se trece la procesul de vot, cu propunerile votate și 

aprobate. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 15 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0  

  
Nr. Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL - online X   

6. NEMȚANU ALEXANDRU X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

8. PANTAZI DUMITRU X   

9. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

10. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

11. RĂȚOI CRISTIAN X   

12. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

13. STAMATIN COSTEL - online X   

14. URSU DUMITRU - LEONARD X   

15. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat.  

 
 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, mulțumește tuturor pentru 

participare și declară închise lucrările ședinței. 

 

Ședința se încheie la 10:53. 

 
PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ                SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI  

    PAȘCANI, 
  Consilier local  
          Nemțanu Alexandru                                               Irina Jitaru 

 


